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Hallands Scoutdistrikt | Post: Mossvägen 2, 302 63 Halmstad| Orgnr 849200-7607 , BG 5702-1990 

Telefon ordförande: + 46 70 327 06 31 | ordforande@scoutihalland.se 
 

Distriktsstyrelseprotokoll 2021 nr 4 

Datum: Falkenberg 2021-05-25 

Löpnummer: 4 

Plats: Online via teams 

 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Terese Pålsson 

Ledamöter Markus Svensson, Christer Nilsson, Monica Nilsson, Mattias Nilsson, Cajsa 
Fransson från p 6, Julia Hemmendy, Johanna Hååg,  

ADJUNGERANDE 

  

FRÅNVARANDE 

Ledamot Lisa Nidsjö, Tore Stengren 
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Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

Terese hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

2. VAL AV SEKRETERARE 

Till sekreterare för mötet valdes Monica Nilsson. 

3. VAL AV JUSTERARE 

Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Markus Svensson. 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

Föredragningslistan – Markus lägger till en punkt under Hjörnered. 

Föredragningslistan godkändes med det tillägget. 

 

5. INKOMMEN POST OCH E-POST 

• Christer har inget fått in 

• Terese har fått post från Hjörnered som vi tar under den punkten (samma som Markus 

nämnde ovan) 

• HUR-gruppen (utmanare-rover) vill att vi beställer ett märke som de som är med i gruppen 

får tillgång till, vilket vi enligt dom godkänt. De vill beställa 200  st. De har bestämt på en 

stämma hur det ser ut och Terese har fått det och visar upp det för oss – snyggt märke! 

 Vi godkänner att Terese beställer märket till dem. 

6. REGIONAL SAMVERKAN 

A. Rapport från Samverkansmötet 5 maj 

• Det finns en Drive för Västra klumpen som Markus och Terese har tillgång till – 

styrelsemedlemmar kan höra av sig till dem om man vill ha tillgång. Där finns även en 

kalender i Driven. 

• Det ska kallas till ett nytt möte om Regionslägret 2024. 
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• Frågan om att registerutdrag ska lämnas in kom upp. Vissa kårer vägrar att hämta in det 

men det ska göras av alla kårer enligt Scouterna centralt. Det är inget fritt val. Alla över 

15 år ska lämna in det. Man får inte delta i arrangemang ordnade av scouterna om man 

inte har lämnat in det. Det är kårordförande som det ska visas för och som har fått info 

om hur det ska läggas in i Scoutnet och hur man agerar om det står något olämpligt i 

det. 

B. Mötesdagar 2021: 

• 25 augusti 19–21 Terese är ordförande på detta möte. 

• 24 november 19–21 

7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 

A. Hemsidan 

 Inget nytt – bilder på alla styrelsemedlemmar saknas fortfarande. 

B. Facebook 

 Så gott som alla i styrelsen är nu admin där – använd det! 

C. Utbildningar 

 Mattias är numera med i Regionala utbildingsgruppen – RUG 

• Leda Väst är planerat till 4-6 februari 2022 

Ska eventuellt bli ett delat arrangemang – både digital och fysisk samtidigt. 

8. EKONOMI: 

 Christer: Har fått kontonumret till Årets ledare 2020 - Jenny Karlgren så han ska betala ut 

det. Han har inte fått papper från Julia H än. Inget annat har hänt i ekonomin. 

 Mattias: Vad gäller från distriktet gällande utbildningar och bidrag? Kan man få bidrag från 

distriktet till det? 

 Svar: Man kan alltid söka – vi får från regionen upp till 3 000 kr.Finns info på hemsidan. Vi 

har ibland möjlighet att bevilja andra bidrag också för att främja våra scouter. 

 Man kan inte få reseersättningar och övernattningar från distriktet, det får man ta med sin 

kår iså fall. 

9. HJÖRNERED 

 Mattias: Har pratat lite kort med Elver. Fick inte mycket information denna gåmg. 

Terese: Har fått fråga från Elver om avgift om vad det står på hemsidan om kostnad.Det 

står 20 kr per övernattande – Elver menar att det ska vara 500 kr som en minsta summa 

vilket vi inte känner igen. Terese kontaktar honom om detta. 
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10. KOMMANDE AKTIVITETER 

A. Hallandsyxan – Digitalt = Digi-yxan 

Cajsa: Det fungerade mycket bra – har fått mycket bra feedback. Det var mycket att göra 

hela tiden.  

Christer och Monica hälsar från sina scouter och tackar så väldigt mycket för detta.  

Markus hälsar från sina att det var riktigt bra. 

Terese har fått fråga om hur det var upplagt från Sven på NSF – Terese skickar Cajsas 

kontaktuppgifter till dem så får de ta kontakt. 

B. Jamboree 2022 

Christer: Det saknas folk i planeringsorganisationen bland annat för MAT om vi vet någon 

som kan ingå där. 

Saknas funktionsansvarig på INFRA – transport – trygghet-städa-återvinning mm 

Anmäl er om ni är intresserade eller prata med dem som ni kan tänka er passar. 

Det behövs en fysisk planeringsträff på plats nu för att komma i gång ordentligt. Planen är 

att det blir av i september. 

Budgetar och sådant har kommit in så där ligger de i fas – det börjar hända saker så det är 

riktigt kul tycker Christer. Börjar bli bra sammanhållning i palneringsgruppen nu även om de 

inte har träffats mer än digitalt. 

Det kommer att vara fokus på Patruller på lägret så Christer skickar här till alla kårer :  

Tänk: PATRULLER, PATRULLER, PATRULLER! 

C. Krakowresa 2022 

Ingen rapport men intresseanmälningsformulär ligger på hemsidan – 21 anmälda i dagsläget 

D. Regionsläger 2024 

Annika Svensson från Eldsberga-Tönnersjö har anmält sig som vår styrgruppsperson vilket 

vi är mycket glad för. 

11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 

Terese har inte skickat ut datum för en styrelsehajk – men det kommer.  

Protokollet godkändes med det och lades till handlingarna.  

 

12. ÖVRIGA FRÅGOR  

• Julia var med på Global Youth Summit – det gick jättebra och var kul och lärorikt. 

 Det kommer skapas en web-sida där allt de gjorde kommer samlas. Det var sex stora 

världsorganisationer varav våra båda, WAGGGS och WOSM, var två av dem. 

Hon har blivit inbjuden till ett nytt uppdrag nästa vecka som moderator för ”Ungt 

ledarskap”. Styrelsen önskar Julia lycka till och tycker det ska bli spännande att få höra mer 

om detta vid nästa möte. 

• Cajsa berättar att de inte blir något Hallandsläger ändå på grund av nånga ledare har svårt att 

få semester. 
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• Cajsa är sugen på att vi ordnar en ”simma i öppet vatten-dag” tillsammans för att använda 

det nya märket. 

• Christer säger upp sitt kassörsuppdrag i distriktet från i höst för att koncentrera sig på 

Jamboreen – han har meddelat Niklas i valberedningen. Han hinner inte riktigt med detta 

längre. 

• Finns det någon lämplig kandidat i distriktet så hör av er. 

• Julia ska börja plugga i Amsterdam vilket gör att hon kanske kommer ha svårt att vara med i 

styrelsen då.  

• Mattias kommer bli aktiv ledare i Söndrum i höst vilket gör att vi saknar representant från 

Eldsberga-Tönnersjö. 

• Om både Christer och Julia slutar så har vi ingen från HÖK heller. 

• Alla kårer i distriktet, utom Laholm, har ökat sitt medlemstal under året.  

• Det är kö på särskilt spåraravdelningar i Halmstad. Markus föreslår att de ska ordna en 

spårardag med jämna mellanrum då alla olika kårer går ihop och träffas.  

13. KOMMANDE MÖTEN 

Nästa möte: 18 augusti, 8 september, 9 oktober (Distriktsstämma), 17 november,  

14. MÖTET AVSLUTADES 
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Justering  

Protokollet signeras digitalt 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Monica Nilsson 
 

Terese Pålsson 

 

 

 

 

Justerare   

  

Markus Svensson 
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Dagordning 


 


1. MÖTET ÖPPNAS 


Terese hälsade alla välkomna och öppnade mötet 


2. VAL AV SEKRETERARE 


Till sekreterare för mötet valdes Monica Nilsson. 


3. VAL AV JUSTERARE 


Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Markus Svensson. 


4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 


Föredragningslistan – Markus lägger till en punkt under Hjörnered. 


Föredragningslistan godkändes med det tillägget. 


 


5. INKOMMEN POST OCH E-POST 


• Christer har inget fått in 


• Terese har fått post från Hjörnered som vi tar under den punkten (samma som Markus 


nämnde ovan) 


• HUR-gruppen (utmanare-rover) vill att vi beställer ett märke som de som är med i gruppen 


får tillgång till, vilket vi enligt dom godkänt. De vill beställa 200  st. De har bestämt på en 


stämma hur det ser ut och Terese har fått det och visar upp det för oss – snyggt märke! 


 Vi godkänner att Terese beställer märket till dem. 


6. REGIONAL SAMVERKAN 


A. Rapport från Samverkansmötet 5 maj 


• Det finns en Drive för Västra klumpen som Markus och Terese har tillgång till – 


styrelsemedlemmar kan höra av sig till dem om man vill ha tillgång. Där finns även en 


kalender i Driven. 


• Det ska kallas till ett nytt möte om Regionslägret 2024. 







 
 


 


3 (6) 
 


• Frågan om att registerutdrag ska lämnas in kom upp. Vissa kårer vägrar att hämta in det 


men det ska göras av alla kårer enligt Scouterna centralt. Det är inget fritt val. Alla över 


15 år ska lämna in det. Man får inte delta i arrangemang ordnade av scouterna om man 


inte har lämnat in det. Det är kårordförande som det ska visas för och som har fått info 


om hur det ska läggas in i Scoutnet och hur man agerar om det står något olämpligt i 


det. 


B. Mötesdagar 2021: 


• 25 augusti 19–21 Terese är ordförande på detta möte. 


• 24 november 19–21 


7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 


A. Hemsidan 


 Inget nytt – bilder på alla styrelsemedlemmar saknas fortfarande. 


B. Facebook 


 Så gott som alla i styrelsen är nu admin där – använd det! 


C. Utbildningar 


 Mattias är numera med i Regionala utbildingsgruppen – RUG 


• Leda Väst är planerat till 4-6 februari 2022 


Ska eventuellt bli ett delat arrangemang – både digital och fysisk samtidigt. 


8. EKONOMI: 


 Christer: Har fått kontonumret till Årets ledare 2020 - Jenny Karlgren så han ska betala ut 


det. Han har inte fått papper från Julia H än. Inget annat har hänt i ekonomin. 


 Mattias: Vad gäller från distriktet gällande utbildningar och bidrag? Kan man få bidrag från 


distriktet till det? 


 Svar: Man kan alltid söka – vi får från regionen upp till 3 000 kr.Finns info på hemsidan. Vi 


har ibland möjlighet att bevilja andra bidrag också för att främja våra scouter. 


 Man kan inte få reseersättningar och övernattningar från distriktet, det får man ta med sin 


kår iså fall. 


9. HJÖRNERED 


 Mattias: Har pratat lite kort med Elver. Fick inte mycket information denna gåmg. 


Terese: Har fått fråga från Elver om avgift om vad det står på hemsidan om kostnad.Det 


står 20 kr per övernattande – Elver menar att det ska vara 500 kr som en minsta summa 


vilket vi inte känner igen. Terese kontaktar honom om detta. 
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10. KOMMANDE AKTIVITETER 


A. Hallandsyxan – Digitalt = Digi-yxan 


Cajsa: Det fungerade mycket bra – har fått mycket bra feedback. Det var mycket att göra 


hela tiden.  


Christer och Monica hälsar från sina scouter och tackar så väldigt mycket för detta.  


Markus hälsar från sina att det var riktigt bra. 


Terese har fått fråga om hur det var upplagt från Sven på NSF – Terese skickar Cajsas 


kontaktuppgifter till dem så får de ta kontakt. 


B. Jamboree 2022 


Christer: Det saknas folk i planeringsorganisationen bland annat för MAT om vi vet någon 


som kan ingå där. 


Saknas funktionsansvarig på INFRA – transport – trygghet-städa-återvinning mm 


Anmäl er om ni är intresserade eller prata med dem som ni kan tänka er passar. 


Det behövs en fysisk planeringsträff på plats nu för att komma i gång ordentligt. Planen är 


att det blir av i september. 


Budgetar och sådant har kommit in så där ligger de i fas – det börjar hända saker så det är 


riktigt kul tycker Christer. Börjar bli bra sammanhållning i palneringsgruppen nu även om de 


inte har träffats mer än digitalt. 


Det kommer att vara fokus på Patruller på lägret så Christer skickar här till alla kårer :  


Tänk: PATRULLER, PATRULLER, PATRULLER! 


C. Krakowresa 2022 


Ingen rapport men intresseanmälningsformulär ligger på hemsidan – 21 anmälda i dagsläget 


D. Regionsläger 2024 


Annika Svensson från Eldsberga-Tönnersjö har anmält sig som vår styrgruppsperson vilket 


vi är mycket glad för. 


11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 


Terese har inte skickat ut datum för en styrelsehajk – men det kommer.  


Protokollet godkändes med det och lades till handlingarna.  


 


12. ÖVRIGA FRÅGOR  


• Julia var med på Global Youth Summit – det gick jättebra och var kul och lärorikt. 


 Det kommer skapas en web-sida där allt de gjorde kommer samlas. Det var sex stora 


världsorganisationer varav våra båda, WAGGGS och WOSM, var två av dem. 


Hon har blivit inbjuden till ett nytt uppdrag nästa vecka som moderator för ”Ungt 


ledarskap”. Styrelsen önskar Julia lycka till och tycker det ska bli spännande att få höra mer 


om detta vid nästa möte. 


• Cajsa berättar att de inte blir något Hallandsläger ändå på grund av nånga ledare har svårt att 


få semester. 
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• Cajsa är sugen på att vi ordnar en ”simma i öppet vatten-dag” tillsammans för att använda 


det nya märket. 


• Christer säger upp sitt kassörsuppdrag i distriktet från i höst för att koncentrera sig på 


Jamboreen – han har meddelat Niklas i valberedningen. Han hinner inte riktigt med detta 


längre. 


• Finns det någon lämplig kandidat i distriktet så hör av er. 


• Julia ska börja plugga i Amsterdam vilket gör att hon kanske kommer ha svårt att vara med i 


styrelsen då.  


• Mattias kommer bli aktiv ledare i Söndrum i höst vilket gör att vi saknar representant från 


Eldsberga-Tönnersjö. 


• Om både Christer och Julia slutar så har vi ingen från HÖK heller. 


• Alla kårer i distriktet, utom Laholm, har ökat sitt medlemstal under året.  


• Det är kö på särskilt spåraravdelningar i Halmstad. Markus föreslår att de ska ordna en 


spårardag med jämna mellanrum då alla olika kårer går ihop och träffas.  


13. KOMMANDE MÖTEN 


Nästa möte: 18 augusti, 8 september, 9 oktober (Distriktsstämma), 17 november,  


14. MÖTET AVSLUTADES 


 


  







 
 


 


6 (6) 
 


Justering  


Protokollet signeras digitalt 


Vid protokollet  Mötesordförande 


   


Monica Nilsson 
 


Terese Pålsson 


 


 


 


 


Justerare   


  


Markus Svensson 
 


 


 


 






[
  {
    "personal_id": "fe5314fe2026a84a05095d578c08637f33d7bd7dc1eeef598d6684822e29b503",
    "sign_ip": "94.103.204.40",
    "full_name": "MONICA NILSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.103.204.40",
      "orderRef": "9eed187d-56fd-4959-8e1e-c4708c47d686",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "MONICA NILSSON",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "9ae0fdf937beda6abed82f7813e2a7fdee45119b40e2bb80eff7aa9a736c12a9",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 166599
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2021-06-04 21:38",
    "sign_time": "2021-06-04T19:38:15.424Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Distriktsstyrelseprotokoll 2021-05-25.pdf\nStorlek: 166599 byte\nHashvärde SHA256: 9ae0fdf937beda6abed82f7813e2a7fdee45119b40e2bb80eff7aa9a736c12a9",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "27834183585f68e31a2e4275fa8d5f4bdae04641655f031b28da25c47b217e78",
    "sign_ip": "78.73.12.149",
    "full_name": "MARKUS SVENSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.73.12.149",
      "orderRef": "d1c19f53-ad2b-42ee-bce5-8248f8d54164",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "MARKUS SVENSSON",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "9ae0fdf937beda6abed82f7813e2a7fdee45119b40e2bb80eff7aa9a736c12a9",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 166599
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2021-06-04 22:59",
    "sign_time": "2021-06-04T20:59:04.179Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Distriktsstyrelseprotokoll 2021-05-25.pdf\nStorlek: 166599 byte\nHashvärde SHA256: 9ae0fdf937beda6abed82f7813e2a7fdee45119b40e2bb80eff7aa9a736c12a9",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "777af3e7fe4f1242be6d54dabdfe3bd0815a6fa10a02ba0e93a6557acae2f2ea",
    "sign_ip": "85.195.5.217",
    "full_name": "TERESE PÅLSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "85.195.5.217",
      "orderRef": "1dbbbd1b-5c65-4714-94cd-e4efc1d832fe",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "TERESE PÅLSSON",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "9ae0fdf937beda6abed82f7813e2a7fdee45119b40e2bb80eff7aa9a736c12a9",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 166599
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2021-06-15 12:34",
    "sign_time": "2021-06-15T10:34:11.531Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Distriktsstyrelseprotokoll 2021-05-25.pdf\nStorlek: 166599 byte\nHashvärde SHA256: 9ae0fdf937beda6abed82f7813e2a7fdee45119b40e2bb80eff7aa9a736c12a9",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]

		2021-06-15T10:41:23+0000


	



